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Medborgarförslag gällande att det behövs fler 
bänkar i parken längs Högalidsgatan 
 

Svar på medborgarförslag  
 
Förslag till beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.  

2. Stadsdelsnämnden överlämnar förslaget till trafiknämnden 
för vidare hantering.  

Sammanfattning 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
att det behövs fler bänkar i parken längs Högalidsgatan. I förslaget 
föreslås att tre bänkar placeras, i hörnet av 
Högalidsgatan/Borgargatan samt mittemot Högalidsgatan 40 och 
44.  
 
Stadsdelsförvaltningen uppskattar medborgarförslaget då det syftar 
till att öka tillgängligheten i stadsmiljön. 
 
Ansvaret att tillhandahålla bänkar i stadsmiljön är delat mellan 
trafiknämnden, som ansvarar för gatumark, och stadsdelsnämnden, 
som ansvarar för parkmark.  
 
Om de i medborgarförslaget föreslagna bänkarna placeras ut på 
önskade platser kommer de att hamna på parkmark. Bänkarna skulle 
dock användas av gående som använder trottoaren som löper längs 
med Högalidsgatan. Idag finns två bänkar i höjd med Högalidsgatan 
34 som är placerade på parkmark men som används av gående på 
trottoaren. Dessa bänkar ansvaras och underhålls av trafikkontoret. 
Eventuella ytterligare bänkar längs med denna sträcka bör därmed 
enligt förvaltningen anläggas och underhållas av trafikkontoret.  
 
Med anledning av beskrivningen ovan föreslår förvaltningen att 
nämnden överlämnar medborgarförslaget till trafiknämnden för 
vidare hantering. 
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Bakgrund 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
att det behövs fler bänkar i parken längs Högalidsgatan. 
Stadsdelsnämnden beslutade vid nämndsammanträdet den 26 
augusti 2021 att ge förvaltningen i uppdrag att bereda 
medborgarförslaget. Medborgarförslaget bifogas som bilaga. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av stadsmiljöavdelningen inom Södermalms 
stadsdelsförvaltning. Ärendet har behandlats av förvaltningsgruppen 
och pensionärsrådet den 15 november 2021 och i rådet för 
funktionshindersfrågor den 16 november 2021. 

Ärendet 
I medborgarförslaget beskrivs att det behövs fler bänkar i parken 
längs med Högalidsgatan då trottoaren, enligt förslagsställaren, har 
ett svagt men märkbart motlut. 
  
Enligt förslagsställaren finns det idag en bänk i hörnet av 
Högalidsgatan/Borgargatan som behöver kompletteras med 
ytterligare en bänk då den ofta är upptagen. I medborgarförslaget 
föreslås även att en bänk placeras mittemot Högalidsgatan 40 och 
att en bänk placeras mittemot Högalidsgatan 44.  
 
På kartan nedan visas en ungefärlig placering av de tre föreslagna 
bänkarna. 
 

 
Ungefärlig placering av de tre bänkarna längs med Högalidsgatan. 
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Synpunkter och förslag 
Stadsförvaltningen uppskattar medborgarförslaget då det syftar till 
att öka tillgängligheten i stadsmiljön. 
 
Ansvaret att tillhandahålla bänkar i stadsmiljön är delat mellan 
trafiknämnden, som ansvarar för gatumark, och stadsdelsnämnden, 
som ansvarar för parkmark.  
 
Om de i medborgarförslaget föreslagna bänkarna placeras ut på 
önskade platser kommer de att hamna på parkmark. Bänkarna skulle 
dock användas av gående som använder trottoaren som löper längs 
med Högalidsgatan. Idag finns två bänkar i höjd med Högalidsgatan 
34 som är placerade på parkmark men som används av gående på 
trottoaren. Dessa bänkar ansvaras och underhålls av trafikkontoret. 
Eventuella ytterligare bänkar längs med denna sträcka bör därmed 
enligt förvaltningen anläggas och underhållas av trafikkontoret. 
 
Med anledning av beskrivningen ovan föreslår förvaltningen att 
nämnden överlämnar medborgarförslaget till trafiknämnden för 
vidare hantering. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden överlämnar detta 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 
Ann-Christine Jenvén Andreas Evestedt 
Stadsdelsdirektör Avdelningschef 

Bilaga 
Medborgarförslaget.  
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